
Till kommunfullmäktige
Interpellation om:

Fritidsbibliotek på flera av 
kommunens orter

Örbyhus den 5 september 2017

I en motion lagd av Urban Blomster (V) i oktober 2015 föreslås inrättandet av 
ett idrottsbibliotek i samverkan med de lokala idrottsföreningarna, en motion 
som snabbt vann bifall i kommunfullmäktige.
Sedan dess har Kultur och Fritid haft i uppdrag att inrätta ett sådant, vilket 
gjorts vid Vegavallen i Tierp.
Nu finns intresse att öppna liknande verksamhet även på andra orter i 
kommunen, bl a från föreningarna i Örbyhus.
I just Örbyhus finns tillgängliga, privatägda, lokaler som vore lämpliga för 
ändamålet.
Enligt uppgifter som undertecknad fått del av, ska resultatet av kontakter med 
kommunen ha mötts av svalt intresse från kommunens sida. 
Tankar har väckts att det svala intresset skulle mynna ur en tolkning av beslutet 
att det ska finnas exakt ett idrottsbibliotek i kommunen, något som går helt 
emot, inte bara motionens intention, utan även kommunens vision.
Eller att problemet skulle bestå i att, den tilltänkta lokalen är privatägd och de 
kostnader det skulle innebära.
Skulle så vara fallet, är vi i Vänsterpartiet givetvis redo att motionera på nytt!

Därför ställer jag följande frågor till ansvarigt kommunalråd:

 Är det styrets mening att beslutet som togs innebär att det ska finnas exakt 
ett (1) idrottsbibliotek i kommunen?

 Om så är fallet, hur väl rimmar det med visionens mål att hela kommunen 
ska leva?

 Hur finansieras det existerande idrottsbiblioteket vid Vegavallen?
 Finns intresse att stötta lokala idrottsföreningar ekonomiskt för att samma 

service ska kunna finnas på fler orter än Tierps köping?
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